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Abstract (en)
This device for producing a liquid curtain (14) is of the type comprising a liquid supply boom and a nozzle for discharge of the liquid. The nozzle
consists of juxtaposed box structures (4) connected to the boom (1) via individual means (6) for regulating the flow, the box structures (4) comprising
outlet slits arranged successively one after the other and separated by spaces (9) occupied by joining wedges (10) whose tip points in the flow
direction of the liquid. <IMAGE>

Abstract (fr)
Ce dispositif de production d'un rideau (14) de liquide est du type comportant une rampe d'arrivée de liquide et une buse de sortie du liquide. La
buse est constituée par des caissons (4) juxtaposés reliés a la rampe (1) au travers de moyens individuels (6) de réglage de débit, les caissons (4)
comportant des fentes (5) de sortie disposées successivement dans le prolongement I'une de l'autre et séparées par des espaces (9) occupés par
des coins de liaison (10) dont la pointe est orientée dans le sens d'écoulement du liquide.
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